
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

2.5.2023 

Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Dostál, Přibyla, Plesník, Janovič, Kubík 

 

1. Zprávy od ředitele a divizních  
  

• Tomáš Plesník - report o přebírání sítí, probíhá příprava na realizaci projektů - 
SOCCER  

• Otto Dostál - pozitivně hodnocené kolokvium – pochvala pro Jiřího Filipoviče  
• Filip Janovič - řešíme metodiku, jak se dostat k datům zaměstnanců po jejich odchodu 

- připravujeme oficiální metodiku pro MUNI.  
• Problémy s EDUROAM - stejné problémy, které byly před rokem (certifikát, kvalita 

signálu)  
• Vojta Přibyla - aktuální stav výběrových řízení (vedoucí provozu - probíhá 2. kolo, 

vedoucí HR - dána nabídka vítěznému uchazeči)  
• Krácení stravného - pokud byla v rámci konference/akce bezplatně poskytnuta strava, 

je potřeba vyplnit do zpráv o cestách, aby bylo správně kráceno stravné. Pokud byla 
akce konána v Brně a byl poskytnut oběd, rovnou hlásit Janě Vojtové (stručný email).  

• Aleš Kubík - EPIS - ÚOHS v první instanci rozhodnutí zamítl námitku Magionu ohledně 
našeho vyloučení této firmy z VŘ z důvodu nevhodnosti jejich nabízeného řešení. 

 
2. Příprava na nadcházející schůzky  

• Představení JIRA - úterý 3.5.  
• Klub ředitelů CESNET – 10.5.  

3. Různé  

• Na návrh ředitele diskuze k možnosti přizvání vedoucího na kolegium na 3 měsíce  
• Závěr: vedoucí divize má možnost navrhnout  krátkodobou účast (max. 3 měsíce) 

jemu podřízeného vedoucího řediteli, který návrh schvaluje.   
• Možnost pro každou divizi pořídit 1 licenci na Chat GTP za podmínky, že dají feedback 

na kolegium, jak nástroj funguje.  

 

Zapsal: Vojtěch Přibyla 

Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU   


